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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 1)

Българската търговско-промишлена палата, водена от стремежа за по-ефективна връзка между образованието и
бизнеса, както и подготовката на качествени кадри, които ще навлязат активно в света на труда, от години
наблюдава и сигнализира за тревожните тенденции у нас, изразяващи се в липса или отлив на квалифицирани и
образовани кадри на пазара на труда. След множество допитвания до своите членове и р... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Три сценария за декарбонизацията на електроенергийната система на България до 2050 г. се разглеждат в нов
доклад на Американската търговска камара, съобщиха от институцията. Той предлага набор от препоръки за
бъдещата инвестиционна среда и политики за плавен и уреден енергиен преход, който да осигури сигурността на
доставките в унисон с целите за декарбонизация на ЕС. Американската търговска камар... 

Германската икономика оценява както настоящата си ситуация, така и перспективите за 2022 г. като цяло по-
негативно, отколкото преди началото на годината. Това е резултатът от общонационалната бизнес анкета на
индустриално-търговските камари (IHK) в началото на 2022 г., която главният управител на Асоциацията на
германските индустриално-търговски камари (DIHK) Мартин Ванслебен представи на 11 февру... 

Сюзън Кларк, директор на Търговската камара на САЩИнфлацията си остава водеща точка от дневния ред във
Вашингтон. Данните за производствените цени от днес са по-високи от очакваните и добавят 9,7% към общата
инфлация и 8,3% към основната. Членовете на управляваната от Сюзън Кларк търговска камара усещат този
натиск както всички нас. Благодаря ви, че сте с нас. Какви са коментарите на вашите членов... 

Заглавие: Предложения на БТПП за промяна на Закона за висшето образование
Дата: 16.02.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Три сценария за декарбонизацията на енергетиката на България разглежда в свой доклад
Американската търговска камара
Дата: 17.02.2022 12:20
Медия: 3е-news

Заглавие: Най-големият риск според германските компании
Дата: 17.02.2022 08:05
Медия: Economynews

Заглавие: AmCham подкрепя технологичните компании
Дата: 16.02.2022 17:00
Медия: Телевизия Блумбърг

https://www.chambersz.com/predlojeniya-na-btpp-za-promyana-na-zakona-za-vissheto-obrazovanie-47312
https://3e-news.net/bg/a/view/30565/tri-scenarija-za-dekarbonizacijata-na-energetikata-na-bylgarija-razglejda-v-svoj-doklad-amerikanskata-tyrgovska-kamara
http://www.economynews.bg/%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BA-%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-news102913.html
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/103372-amcham-podkrepya-tehnologichnite-kompanii


Търговията ни с Германия достига рекордните 9,025 млрд. евро за периода януари-ноември 2021 г., сочат
последните данни на Германската федерална статистическа служба, съобщи БТА. За посочения период България
е изнесла стоки на стойност 4,861 млрд. евро за Германия, а вносът възлиза на 4,163 млрд., като се очаква за
шести път след началото на прехода България да има положително търговско салдо с Ге... 

На 16 февруари посланиците на Кипър, Словения и Словакия посетиха Монтана, съобщават от общинската
пресслужба. Те се срещнаха с кмета Златко Живков и обсъдиха възможностите за развитието на регионите в
контекста на Плана за възстановяване на Европейския съюз. И трите страни са членки на общността от 2004
година.Тук сме, за да обсъдим възможностите как бихме могли да си бъдем взаимно полезни, заяви... 

Министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер взе участие в неформалното заседание на Съвета на
Европейския съюз по конкурентоспособност, свързано космическо пространство, което се проведе в гр. Тулуза,
Франция. По време на неформалното заседание министрите проведоха дискусия по темата "Управление на
движението в космоса и бъдещата сателитна система за сигурна свързаност". ЕС стартира спътникова... 

Това е най-голямата образователната сделка в БългарияПартньорството на образователните организации цели
да повиши стандарта на живот в страната чрез практически финансови обучения на световно ниво. Лидерът в
сферата на образованието – SoftUni обяви своето стратегическо партньорство с първата организация за
практическо финансово обучение у нас, Finance Academy. Сътрудничеството между двете академии... 

Правителството трябва да прави така, че да не допуска политиката и геополитиката да убиват българската
икономика. Нужни са неотложни, надеждни, устойчиви мерки и решения, а не само добри намерения. Това заяви
президентът Румен Радев пред журналисти в Пловдив след посещението си в завода на металургичната компания
за цветни метали "КЦМ 2000". Държавният глава обсъди с ръководството на предприятието... 

С близо 14% скачат депутатските заплати. По този повод журналистът Таня Петрова заяви, че те са обвързани със
средните в обществения сектор. "Нормално е когато носиш отговорност на висок пост, да получаваш и висока
заплата. Проблемът е, че средната работна заплата е замазващ показател, тъй като има региони, в които далеч
не е обявената – 1872 лв. Например 1000 лева е във Видин", сподели тя. Заплат... 

Заглавие: Търговията ни с Германия стигна 9 млрд. евро м.г.
Дата: 16.02.2022 08:34
Медия: 24 Часа

Заглавие: Трима посланци посетиха Монтана
Дата: 17.02.2022 11:36
Медия: MediaNews.BG

Заглавие: Министър Лорер участва в неформалното заседание на Съвета на ЕС по конкурентоспособност
Дата: 17.02.2022 12:20
Медия: Publics

Заглавие: SoftUni и Finance Academy сключват стратегическо партньорство
Дата: 17.02.2022 12:03
Медия: Дарик

Заглавие: Президентът посети стратегически завод до Пловдив
Дата: 17.02.2022 12:01
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Депутатските заплати скачат с близо 14%
Дата: 17.02.2022 13:08
Медия: Сливен нюз

Заглавие: Какво би подпомогнало професионалната адаптация?
Дата: 17.02.2022 12:10

https://www.24chasa.bg/novini/article/10891573
http://medianews.bg/bg/a/trima-poslannitsi-posetikha-montana
https://www.publics.bg/bg/news/28554/%D0%9C%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80_%D0%9B%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%80_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0_%D0%B2_%D0%BD%D0%B5%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE_%D0%B7%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D0%A1%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B0_%D0%BD%D0%B0_%D0%95%D0%A1_%D0%BF%D0%BE_%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%BE%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BE%D0%B1%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82.html
https://darik.bg/softuni-i-finance-academy-skluchvat-strategichesko-partnorstvo
https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/Prezidentut-poseti-strategicheski-zavod-do-Plovdiv-1214442
https://sliven-news.com/deputatskite-zaplati-skachat-s-blizo-14/
https://topnovini.bg/novini/881961-kak-vliyae-profesionalnata-adaptatsiya-na-psihichnoto-ni-zdrave


Адаптацията или приспособяването на човек към промените вероятно е най-отличителната му черта в
пирамидата на живите същества. Адаптацията е тази негова способност, която му позволява да обезпечи
съществуването си. Професионалната адаптация е сложен и продължителен процес, който започва с навлизането
в работоспособна възраст и продължава през целия живот. Ако ви бавят заплатата, може да напуснете... 

Има риск големи кредитополучатели на Банката за развитие да не погасят заемите си. ББР разработва нов
продукт за подпомагане на фирмите заради повишаването на цените на електроенергията. Няма да сме Литва на
Балканите, ще се развиваме без геополитически мотиватор. Нашата мисия е да създаваме икономически растеж,
базиран на иновации, а не на евтина работна ръка, казва министър Лорер в интервю за "М... 

Турските власти планират да предприемат активни стъпки, насочени към намаляването на инфлацията, заяви
турският президент Реджеп Тайип Ердоган, цитиран от световните агенции и турските медии. Ердоган говори
снощи след заседание на кабинета, продължило над 4 часа. Сега основният ни проблем е високата инфлация. Ще
преодолеем това, заяви турският лидер, цитиран от Анадолската агенция. Той добави, че ... 

Препубликуваме от "Дневник" части от интервюто на доц. Красен Станечв пред БНР… Очаква се нов ръст на
инфлацията. Трудно е да се прецени колко. Вероятно хората с по-ниски доходи ще го усетят много, а тези с по-
високи доходи – не толкова. Очевидно за всички ще има по-големи разходи. Що се отнася до социалните помощи, в
момента схемата е такава, че те се раздават "на калпак", поравно на всички, коет... 

Омбудсманът посочи, че трябва да се създаде отделен регистър на фирмитеОмбудсманът Диана Ковачева
изпрати становище до министъра на икономиката и индустрията Корнелия Нинова относно публикувания за
обществено обсъждане законопроект за събиране на вземания по потребителски договори, добил популярност
като Закон за колекторите. "От най-голямо значение е чрез закона по ясен и категоричен начин да се... 

Изпълнителният директор на ИАНМСП Бойко Таков и новия посланик на Монголия Нейно Превъзходителство
Лхагвасурен Саянаа проведоха среща, на която обсъдиха възможностите за разширяване на сътрудничеството
между бизнеса в сферата на МСП от двете страни. Двамата очертаха потенциалните възможности за насърчаване
на контакта между компании от България и Монголия чрез изпълнение на съвместни събития и ини... 

Медия: Топ новини

Заглавие: Министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер пред "МОНИТОР": Правната несигурност спира
инвеститорите да залеят България с оферти
Дата: 17.02.2022 11:30
Медия: Монитор

Заглавие: Рекордни цифри: Ердоган предлага мерки за справяне с инфлацията
Дата: 17.02.2022 11:05
Медия: Новини.бг

Заглавие: Ниската прогноза за инфлация е трик
Дата: 17.02.2022 10:54
Медия: Икономически живот

Заглавие: Ковачева: В Закона за колекторите липсват много важни гаранции за гражданите
Дата: 17.02.2022 12:40
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: ИАНМСП и Посолството на Монголия у нас обсъдиха възмонжностите за насърчаване на бизнес
контакта между двете страни
Дата: 17.02.2022 12:38
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Заплатата на един депутат вече надхвърля 8000 лева
Дата: 17.02.2022 13:13
Медия: Dunavmost

https://www.monitor.bg/bg/a/view/ministyryt-na-inovaciite-i-rasteja-daniel-lorer-pred-monitor-pravnata-nesigurnost-spira-investitorite-da-zalejat-bylgarija-s-oferti-298577
https://novini.bg/sviat/balkani/704422
https://ikj.bg/glasove-mneniya/niskata-prognoza-za-inflatsia-e-trik/
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/255930-kovacheva-v-zakona-za-kolektorite-lipsvat-mnogo-vazhni-garantsii-za-grazhdanite
https://www.sme.government.bg/%3Fp%3D57007
https://www.dunavmost.com/novini/zaplatata-na-edin-deputat-veche-nadhvarlya-8000-leva


Възнаграждението на един народен представител надхвърля 8000 лева С близо 14% скачат депутатските заплати,
предаде NOVA. По този повод журналистът Таня Петрова заяви, че те са обвързани със средните в обществения
сектор. "Нормално е когато носиш отговорност на висок пост, да получаваш и висока заплата. Проблемът е, че
средната работна заплата е замазващ показател, тъй като има региони, в които дал... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Работните места са се увеличили с 12 900 на месечна база, което показва устойчивостта на австралийския пазар
на труда Заетостта в Австралия неочаквано е нараснала през миналия месец, макар че безработицата се е
запазила на същото равнище, пише Bloomberg. Заетостта се е увеличила с 12 900 работни места на месечна база,
показаха данните на Австралийското статистическо бюро в четвъртък. Въпреки ръст... 

Новата 2022 г. започна с увеличение на заявените работни места в реалната икономика. Това информират от
Агенцията по заетостта. Най-голям дял свободни позиции има заявени в преработващата промишленост,
следвана от търговията и ремонтът на моторни превозни средства. През първия месец на новата година
заявените работни места на първичния пазар на труда са близо 12 хиляди. Това е с над 3 800 повече о... 

Партиите, подкрепящи правителството в Белгия, договориха реформа, която ще позволи да се промени трудовото
законодателство и една работна седмица да е с продължителност четири дни, но при условие часовете на труд да
не се променят, съобщава euronews. Правителството на Белгия е приело ново трудово споразумение, насочено
към внасяне на повече гъвкавост в иначе твърдия пазар на труда. Предстои то да ... 

Съкращаването на работни места във Франция никога не е било лесно. Затова Stellantis – производителят на
автомобилите Peugeot и SUV моделите Jeep, е измислил нов начин да намали екипа си: изпраща на служителите
имейли със съвети как да получат нови вълнуващи позиции – в други компании, пише Bloomberg. Работниците
редовно получават имейли за кариерни панаири и услуги, които им помагат да напишат п... 

АЗ очаква и заявки от работодатели, които желаят да наемат безработни лица Агенция по заетостта стартира
предоставянето на средства/преференции за обучения на безработни и заети лица. Всички безработни, желаещи
да придобият нова професия, могат да се запознаят с възможностите за включване в курсовете, провеждани в 4-те
клона в Плевен, Пазарджик, Смолян и Стара Загора на Държавно предприятие "Бълг... 

Заглавие: Заетостта в Австралия неочаквано е нараснала през януари въпреки омикрон
Дата: 17.02.2022 11:10
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Повече свободни работни места от началото на 2022 г. у нас
Дата: 17.02.2022 09:47
Медия: ТВ САТ КОМ

Заглавие: Белгия преминава на четиридневна работна седмица
Дата: 17.02.2022 08:36
Медия: От упор

Заглавие: Stellantis към служителите: Искате вълнуваща работа? Отивайте при конкурентите
Дата: 17.02.2022 12:11
Медия: Зарата

Заглавие: Финансират работодатели за обучения на безработни и заети
Дата: 17.02.2022 12:38
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Държавата плаща на родители, ако не приеме децата им в ясла
Дата: 17.02.2022 12:37
Медия: Експерт

https://www.investor.bg/novini/130/a/zaetostta-v-avstraliia-neochakvano-e-narasnala-prez-ianuari-vypreki-omikron-346107/
https://tvsatcom.bg/novini/strana/poveche-svobodni-rabotni-mesta-ot-nachaloto-na-2022-g-u-nas/
https://otupor.com/%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%B3%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1/
https://zarata.info/stellantis-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B0-%D1%80/
http://infomreja.bg/finansirat-rabotodateli-za-obucheniq-na-bezrabotni-i-zaeti-107651.html
https://www.expert.bg/macroview/marketplace/dyrjavata-plashta-na-roditeli-ako-ne-prieme-decata-im-v-jasla-1712456.html


Държавата да плаща на родители, ако децата им не бъдат приети в ясла заради липсата на места. Такова
предложение са внесли от управляващата коалиция между двете четения на държавния бюджет, пише вестник "24
часа". Вносителите предвиждат за това да се отпуснат 600 000 лева, с които да се осигури подкрепа на родителите,
"чиито деца не са приети в общински детски ясли или яслени групи в общински или ... 

Очаквах още от миналата година, някъде по средата, да започне сериозен натиск и към правителството, а и от
работещи хора към работодателите за вдигане на заплатите, казва Панчев Веселина Миланова, БНР "С нито един
бюджет, никога не можем да сложим край на бедността. С държавен бюджет бедност не се оправя." Това каза в
интервю за БНР икономистът Стоян Панчев от Експертния клуб за икономика и полити... 

За първи път от десетилетия насам депутатите от земеделската комисия в парламента проведоха изключително
важна среща с бизнеса от хранителната индустрия по повод искането им за намален данък върху добавенота
стойност (ДДС). Повече от 20 години секторът настоява за диференцирана ставка с основния мотив, че само така
държавата би могла да премахне фирмите от сивия бизнес, които в момента доунищожава... 

По повод съобщението на Прокуратурата за привлечен обвиняем за измама чрез предложения за надомна
работа, Инспекцията по труда използва повода да напомни, че при законосъобразно предлагане на надомна
работа работодателите не могат да изискват от лицата средства, с които да се обезпечи изпълнението на
задълженията им. Всяко искане на суми за материали или друг вид такси за възлагане на надомна рабо... 

Не са рядкост случаите, в които работещите се обръщат към специалист с въпроса "може ли да ни уволнят по
време на болничен?". Категорично по смисълът на закона, работодателите няма право да връчват заповед за
прекратяване на трудово правоотношение, когато работещият е започнал да ползва болничен след предписание
на здравните органи. Да, обаче на практика се оказва, че много хора губят работата си ... 

Почти всяка година, когато Народното събрание приема държавния бюджет, центърът на София потъва в траура
на черните знамена, спуснати на фасадата на централната сграда на Българската академия на науките (БАН). И
за пореден път тази научна институция се опитва да предоговори с правителството своя бюджет, така че нейните
служители да не се чувстват недооценени, а техният труд отново да е неглижиран.... 

Заглавие: Стоян Панчев: С нито един бюджет, никога не можем да сложим край на бедността. Гръцкият
сценарий е по-реалистичният вариант за развитието на нещата, ако падне валутният борд
Дата: 17.02.2022 11:26
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Агробизнесът към депутатите: Сивият сектор изцяло ще погуби реалния бизнес, ако ДДС върху
храните остане 20%
Дата: 17.02.2022 11:13
Медия: Синор БГ

Заглавие: При надомна работа работодателите не могат да изискват средства за материали
Дата: 17.02.2022 10:51
Медия: Римекс ТВ

Заглавие: Кога можем да загубим работата си по време на болничен
Дата: 17.02.2022 10:36
Медия: Пирин press

Заглавие: 10 причини да започнете работа на това място за 900 лева заплата на месец
Дата: 17.02.2022 10:09
Медия: Варна 24

Заглавие: Агенция по заетостта стартира предоставянето на средства или преференции за обучения на
безработни и заети лица
Дата: 17.02.2022 12:58
Медия: Фокус

https://zonanews.bg/politika/stoyan-panchev-s-nito-edin-byudzhet-nikoga-ne-mozhem-da-slozhim-kray-na-bednostta-gratskiyat-stsenariy-e-po-realistichniyat-variant-za-razvitieto-na-neshtata-ako-padne-valutniya-bord
https://sinor.bg/63360-agrobiznesat-kam-deputatite-siviyat-sektor-izcyalo-ste-pogubi-realniya-biznes-ako-dds-varhu-hranite-ostane-20
https://www.rmtv.bg/bg/pri-nadomna-rabota-rabotodatelite-ne-mogat-da-iziskvat-sredstva-za-materiali/
https://pirinpress.com/%D0%BA%D0%BE%D0%B3%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BC-%D0%B4%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D1%83%D0%B1%D0%B8%D0%BC-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%BF%D0%BE-%D0%B2%D1%80/
https://www.varna24.bg/novini/interesno/10-prichini-da-zapochnete-rabota-na-tova-myasto-za-900-leva-zaplata-na-mesec-1214315
http://www.focus-news.net/news/2022/02/17/2935718/agentsiya-po-zaetostta-startira-predostavyaneto-na-sredstva-ili-preferentsii-za-obucheniya-na-bezrabotni-i-zaeti-litsa.html


София. Всички безработни, желаещи да придобият нова професия, могат да се запознаят с възможностите за
включване в курсовете, провеждани в 4-те клона в Плевен, Пазарджик, Смолян и Стара Загора на Държавно
предприятие "Българо-германски център за професионално обучение" (ДП БГЦПО) и Център за развитие на
човешките ресурси и регионални инициативи в Кремиковцим съобщуха от Агенцията. Обученията се ф... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

На 22 февруари 2022 г. от 10:00 ч. Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) организира
онлайн събитие за български фирми, които се интересуват от участие на германски панаири. 

Протестите, организирани от "Възраждане" в сряда, ще са мащабни, а властта я е страх. Това смята лидерът на
партията Костадин Костадинов, който отговори на отправените в сряда обвинения, че криминални лица участват в
организацията на протеста. "По същата логика мога да кажа, че има криминални хора, внедрени във властта",
заяви Костадинов пред Нова тв. Според него атаката е политическа. "Просто ги... 

Сегашните управляващи повтаряли казаното от предишнитеПротестите, организирани от "Възраждане" в сряда,
ще са мащабни, а властта я е страх. Това смята лидерът на партията Костадин Костадинов, който отговори на
отправените в сряда обвинения, че криминални лица участват в организацията на протеста. "По същата логика
мога да кажа, че има криминални хора, внедрени във властта", заяви Костадинов пред ... 

Протестите, организирани от "Възраждане" в сряда, ще са мащабни, а властта я е страх. Това смята лидерът на
партията Костадин Костадинов, който отговори на отправените в сряда обвинения, че криминални лица участват в
организацията на протеста. "По същата логика мога да кажа, че има криминални хора, внедрени във властта",
заяви Костадинов. Според него атаката е политическа. "Просто ги е страх. Това... 

Административната прокуратура и ДАНС проверяват 48 случая на издадени "златни паспорти" чрез инвестиции за
периода 2015-2021 година. Това обяви от парламентарната трибуна министърът на правосъдието Надежда
Йорданова по време на обсъждане на премахването на документа. До момента резултатът от проверката
полазва, че 6-има със "златни паспорти" остават без българско гражданство. Шест нарушения е ус... 

След дълго очакване депутатите най-накрая се захванаха да премахнат практиката да се раздава българско

Заглавие: Уебинар представя възможностите за участие на български фирми в изложения в Германия
Дата: 16.02.2022 11:42
Медия: Industry Info

Заглавие: Костадинов: Протестите ще са мащабни, властта я е страх
Дата: 17.02.2022 12:11
Медия: Зарата

Заглавие: Костадинов: Протестите ще са мащабни, властта я е страх
Дата: 17.02.2022 11:26
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Костадинов: Протестите в сряда ще са мащабни, властта я е страх
Дата: 17.02.2022 10:00
Медия: Всичко за Първомай

Заглавие: Шестима със "златни паспорти" остават без българско гражданство
Дата: 17.02.2022 12:51
Медия: Телевизия Европа

Заглавие: Депутатите сложиха край на "златните паспорти"
Дата: 17.02.2022 12:46
Медия: 24Bulgaria.com

http://industryinfo.bg/article/29201-uebinar-predstavia-vazmojnostite-za-uchastie-na-balgarski-firmi-v-izlojeniia-v-germaniia
https://zarata.info/%D0%BA%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D1%89%D0%B0%D0%B1%D0%BD%D0%B8-%D0%B2/
https://www.dnes.bg/politika/2022/02/17/kostadinov-protestite-shte-sa-mashtabni-vlastta-ia-e-strah.520698
https://www.parvomai.net/news/535141/kostadinov-protestite-v-sryada-shte-sa-mashtabni-vlastta-ya-e-strah
https://www.tvevropa.com/2022/02/shestima-sas-zlatni-pasporti-ostavat-bez-balgarsko-grazhdanstvo/
https://24bulgaria.com/deputatite-slozhiha-kraj-na-zlatnite-pasporti/


гражданство на чужденци срещу направени инвестиции в нашата страна – известна като "златни паспорти". Това
стана с поправки в Закона за българското гражданство, подготвени от правосъдното министерство, които бяха
одобрени от парламента на първо четене, съобщи "Сега".Промяната се наложи, след като... 

Автор: Симеон Янев Категорично България има бъдеще като ядрена държава. Toва заяви президентът Румен
Радев пред журналисти в Пловдив по време на посещението си в завода на металургичната компания за цветни
метали "КЦМ 2000". Малко по-късно държавният глава ще посети Сливен и Бургас. Румен Радев напомни още
каква борба се е водила в Съвета на Европейския съюз, в Европейската комисия, за да бъде п... 

С напредването на календара, като по негласна команда започна "блицкрига" от обявени и замисляни протести
срещу правителството на Кирил Петков, което даже още не е изчерпало толеранса от 100 дни, ако въобще
подобен Рубикон е валиден при актуалната вътрешна и международна конюнктура. На първи пост от щафетата,
естествено, стартираха особено близките до сърцето на Борисов кадри от 50-хилядното МВР, ... 

Слушай новината Малко над 1 милион българи имат татуировки (19%), посочват, че имат татуировка. В по-голям
дял мъжете за сметка на жените заявяват, че имат татуировка. Спрямо възрастта почти половината от хората
между 18-29 г. посочват, че са си направили татуировка. Това сочат данните от проучване на "Тренд" по поръчка на
вестник "24 часа", направено в периода 12-19 януари. С увеличаването на въз... 

ДОПРОФ. ДФН АНАСTАС ГЕРДЖИКОВПРЕДСЕДАТЕЛ НА СЪВЕТА НА РЕКТОРИТЕВ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ
УВАЖАЕМИ ПРОФ. ГЕРДЖИКОВ, Предлаганата реформа във висшето образование, може да се класифицира, като
Груб административен акт, защото демократичният подход, установен у нас, изисква преди да се хвърли такава
"бомба" в общественото пространство, идеята да бъде обсъдена и консултирана със заинтересованите страни –
дъ... 

По време на управлението на Борисов фирма е прибрала 25 милиона лв. от 54 обществени поръчки, 1 милион лв.
от проекти с европейско финансиране и около милион като коронасубсидии Автомагистрала "Хемус" може и да не
е построена, но за сметка на това са платени 5 млн. лв. за озеленяването ѝ на фирма от обръча на ГЕРБ. Както и
всичко останало по този проект – чрез предварително сключени договори, аван... 

Няма проблем с прехвърлянето на дълготрайните активи, реши Конституционният съд Конституционният съд

Заглавие: Румен Радев настоя за решение за ядреното бъдеще на страната
Дата: 17.02.2022 12:21
Медия: Несебър news

Заглавие: ГЕРБ започва "гражданска война" за реванш преди Гешев да е паднал…
Дата: 17.02.2022 13:04
Медия: Frog news

Заглавие: Проучване: 1/3 от българите не искат връзка с татуиран човек
Дата: 17.02.2022 12:44
Медия: Новини.бг

Заглавие: Писмо от Синдикат Висше образование към КТ "Подкрепа" относно: Предложение на МОН за сливане
на университети
Дата: 17.02.2022 12:22
Медия: Конфедерация на труда Подкрепа

Заглавие: Близката до ГЕРБ фирма "Бургасцвет-90-Танев" прибрала 5 млн. за озеленяване на непостроената
магистрала
Дата: 17.02.2022 13:05
Медия: Nbox

Заглавие: КС отряза главния прокурор за имотите на Бюрото по защита
Дата: 17.02.2022 13:37
Медия: Рикошет

http://nessebar-news.com/top-news/%D1%80%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%8F%D0%B4%D1%80%D0%B5%D0%BD/
https://www.frognews.bg/novini/gerb-zapochva-grajdanska-voina-revansh-predi-geshev-padnal.html
https://novini.bg/razvlecheniq/liubopitno/704449
https://podkrepa.org/2022/02/svo_slivane_universiteti/
https://www.nbox.bg/2022/02/%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D0%BE-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%B1-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D0%B1%D1%83%D1%80%D0%B3%D0%B0%D1%81%D1%86%D0%B2%D0%B5%D1%82-90-%D1%82/
https://www.rikoshet.org/%D0%BA%D1%81-%D0%BE%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B7%D0%B0-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%BE%D1%80-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5/


реши, че няма нарушение в основния закон прехвърлянето на имотите на Бюрото по защита от прокуратурата към
Министерството на правосъдието, съобщи "Лекс". Главният прокурор Иван Гешев оспорваше прехвърлянето на
дълготрайните активи с аргумента, че нарушава баланса във взаимоотношенията между висшите... 

The Plovdiv district operational headquarters has announced an easing of a number of anti-epidemic measures with
effect from February 21. This follows the region in which the Plovdiv district falls being reclassified from stage three to
stage two according to the criteria used by the government in the plan to respond to the Covid-19 pandemic. As of
February 21, the rule that restaurants may be ope... 

Source: Bulgartransgaz, archive. The extraction of blue fuel from the gas storage in Chiren has been stopped. This was
announced by the Prime Minister Kiril Petkov, specifying that our only gas storage facility still has pumping capacity. "The
capacity in Chiren remains. The second is to see if we can supplement Chiren. At the same time, we are talking to the
EC, in case there is a complete interr... 

Заглавие: Bulgaria's Plovdiv, Gabrovo districts ease anti-epidemic measures
Дата: 16.02.2022 19:37
Медия: Sofia Globe

Заглавие: Gas production from Chiren has been stopped
Дата: 15.02.2022 16:30
Медия: 3e News English

https://sofiaglobe.com/2022/02/16/bulgarias-plovdiv-gabrovo-districts-ease-anti-epidemic-measures/
https://3e-news.net/en/a/view/30488/gas-production-from-chiren-has-been-stopped
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